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15.00-kor a Szekció elnöke, Dr. Pellet Sándor üdvözli a megjelenteket, megnyitja az ülést, és 

megállapítja, hogy a jelen lévő szekciótagok száma 9 fő. Mivel ez nem éri el a tagság 50 %-át, 

ezért megállapítja az ülés határozatképtelenségét, és az ülést bezárja. A megismételt ülést 

15.30-ra ugyanott összehívja. 

15.30-kor Dr. Pellet Sándor megnyitja a megismételt ülést, amely már a megjelentek számára 

való tekintet nélkül határozatképes. Jelen van: 9 szekciótag és 6 tagjelölt. Az elnök 

megállapítja a határozatképességet. 

Az elnök hozzászólásra, majd szavazásra előterjeszti az ülés tervezett napirendjét 

(mellékelve). A napirendhez kiegészítő javaslat nem hangzott el. A szekció tagsága a 

napirendet egyhangúlag elfogadta. 

Dr. Pellet Sándor ezt követően megtartotta elnöki beszámolóját a 2015. május 4-i választás 

óta eltelt időszakról (mellékelve). A beszámolóhoz a tagság hozzászólást nem tett, és 

egyhangúlag elfogadta. 

Dr. Porubszky Tamás főtitkár-helyettes előterjesztett a Szekció SZMSZ-ének módosítására 

tett javaslatot. Ebben, amellett, hogy a vezetőségválasztás periódusát – az MRT döntése 

szerint – 4 évről 2 évre módosították, a vezetőség tagjainak megnevezésére tett javaslatot, és 

ennek folyományaként a helyettesítés rendjére. Kérdés, hozzászólás nem volt, a javaslatokat a 

tagság egyhangúlag elfogadta. 

Az elnök közölte, hogy a módosítási javaslatot felterjeszti az MRT Vezetőségének, és az 

akkor lép hatályba, ha a Vezetőség is jóváhagyja. 

Az elnök a szavazatszedő és –számláló bizottság tagjainak és egyúttal jegyzőkönyv-

hitelesítőknek javasolta Elek Richárdot és Fülöp Györgynét. A tagság a javaslatot 

egyhangúlag elfogadta. 

Ezután a jelölőbizottság elnöke, Szekeres Sándor ismertette a vezetőség tagjaira vonatkozó 

javaslatokat. A vezetőség jelenlegi tagjai előzetesen nyilatkoztak, hogy újraválasztásuk esetén 

a következő kétéves ciklusra elvállalják a munka folytatását. A jelölőbizottság elnöke 

elmondta, hogy további személyi javaslatok nem érkeztek.  

Kérdésre, hogy van-e még személyi javaslata valakinek, senki sem tett további jelölést. 

Ezután a jelenlegi vezetőség tagjainak a jelölőlistára való felvételéről a jelenlévők 

kézfeltartással szavaztak, és a jelöléseket egyhangúalg elfogadták. 

Ezt követően megtörtént a titkos szavazás. A szavazólapokat a szavazatszámláló bizottság 

összegyűjtötte és megszámolta, majd ismertette a szavazás eredményét. (A szavazólapok 

mellékelve.) 



Az elnöki posztra Dr. Pellet Sándor, a főtitkári (az SZMSZ-módosítás hatályba lépés után: 

alelnöki) posztra Dr. Martos János, továbbá főtitkár-helyettesi (az SZMSZ-módosítás 

hatályba lépése után: főtitkári) posztra Dr. Porubszky Tamás egyaránt 9-9 érvényes szavazatot 

kapott, míg Dr. Kári Béla elnöki tanácsadóvá való megválasztására 8 érvényes szavazat 

érkezett. 

Az újjáválasztott elnök ismertette a szavazás eredményeit, és megköszönte a bizalmat. 

Ezután az elnök ismertette a Szekció következő két évre vonatkozó terveit. Az MRT többi 

szekciói közül nemcsak a Digitális Radiológia és az Emlődiagnosztikai, hanem az 

Intervenciós Radiológia Szekcióval is fel kívánjuk venni a kapcsolatot, és – minthogy az 

MRT tagjai egyidejűleg több szekciónak is lehetnek tagjai – szorgalmazzuk, hogy ezekből a 

Szekciókból is legyenek tagjaink. További együttműködő partnerszervezetek: MOFT, MRAE, 

OKK OSSKI OASVMB. Feladatunk lesz a Szekció SZMSZ-ének revíziója, amint az MRT 

SZMSZ-e végleges elfogadást nyer. (Ezt a tervek szerint virtuális közgyűlésen folytatnánk 

le.) Szakmai terveink között szerepel az MRT TRT-ben való további közreműködés, az 

állapotvizsgálati protokollok kidolgozásának és elfogadtatásának folytatása az OKK OSSKI 

OASVMB-vel együttműködve, valamint az MSZ szabványok – köztük az MSZ 824 – 

megújításában való részvétel. 

Dr. Martos János javasolta, hogy az MNRT-t is vonjuk be az együttműködésbe. 

Az „Egyebek” programpont alatt Dr. Porubszky Tamás ismertette, hogy kb. 2017. 

novemberére újabb „Paraklinikai röntgen fórum” elnevezésű egynapos konferenciát kíván 

szervezni. Berecz András javasolta, hogy erre hívjuk meg az OAH képviselőjét is. Elek 

Richárd, a MOFT elnöke ismertette egyesületének tevékenységét, különösen ami a 

2013/59/Euratom direktíva honosítását illeti, és azon belül az orvosi fizikusoknak az 

egészségügyben való foglalkoztatását. Dr. Martos János tájékozatást adott az MRT SZMSZ 

módosítás helyzetéről, és az MRT-nek a korábban a Szakmai Kollégium által ellátott 

feladatok ellátására vonatkozó kötelezettségéről. Dr. Kári Béla tájékoztatást adott az SE 

Radiológia Klinikájának Nukleáris Medicina Központjának a Korányi-projekt keretében 

történt fejlesztéseiről. 

Az elnök közölte, hogy az új jelentkezők tagfelvételi kérelmét az MRT Vezetőségéhez 

továbbítja (mellékelve). Ezt követően az elnök megköszönte a részvételt, és bezárta az ülést. 

Budapest, 2017. január 15. 
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